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Zápisnica 

14. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

26. januára 2021 

online-MS Teams 
 

Prítomní na online rokovaní: prof. PaedDr. René Bílik, CSc., JUDr. Zuzana Nevolná, PhD., 

doc. PhDr. Marek Majdan, MSc. PhD., prof. PhDr. Vladimír Rábik, PhD., prof. ThLic. Miloš 

Lichner SJ, D. Th., doc. Ing. Viera Peterková, PhD., doc. Dr. phil. Erik Hrnčiarik, prof. 

MUDr. Jaroslav Slaný, CSc., prof. PhDr. ThLic. Juraj Dolinský SJ, PhD., prof. JUDr. Mgr. 

Andrea Olšovská, PhD., PhDr. Adriana Krupová, PhD., Ing. Daniela Naništová, Mgr. 

Katarína Karabová, PhD. a Ing. Kvetoslava Tibenská.  

 

Program rokovania:  

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

3. Prerokovanie a schválenie návrhu Vyhodnotenia Ročného plánu úloh 2020 

4. Prerokovanie a schválenie návrhu Ročného plánu úloh 2021 

5.  Prerokovanie a schválenie návrhu harmonogramu prípravy Výročnej správy o 

činnosti TU za rok 2020 

6. Prerokovanie a schválenie zakúpenia potrebných serverov pre Trnavskú univerzitu 

v Trnave 

7.   Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Zabezpečiť personálne, technické 

a materiálne podmienky pre činnosť Rady pre vnútorné hodnotenie kvality 

vysokoškolského vzdelávania TU (RVHK)  zriadenej štatútom TU 

8.  Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Prijať Štatút Rady pre vnútorné 

hodnotenie kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave 

(Štatút RVHK) 

 9.   Rozličné 

 

Bod 1 

  

14. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

(ďalej len „rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU,  oboznámil ich s 

navrhnutým programom a požiadal ich o vyjadrenie. Kvestorka univerzity navrhla doplnenie 

programu o bod „Prerokovanie a schválenie zakúpenia potrebných serverov pre Trnavskú 

univerzitu v Trnave“. V súvislosti s tým rektor univerzity odporučil doplnenie programu 

zaradiť ako bod č. 6. Členovia KR TU súhlasili so zmenou v programe.  

 

Bod 2 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 

- o schválení dodatku Štatútu Trnavskej univerzite v Trnave Akademickým senátom TU. 

Zároveň informoval členov kolégia, že dodatok Štatútu TU bol zaslaný  na ministerstvo 

školstva na registráciu, 

- o zasadnutí Konzorcia slovenských univerzít U10+ a jeho snahe o zápis do registra 

konzorcií vysokých škôl, ktorý je súčasťou registra vysokých škôl, 
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- o aktuálnej situácii na univerzite súvisiacej s pandémiou koronavírusu, ako aj o testovaní 

zamestnancov univerzity, ktoré prebehlo v spolupráci s Univerzitou sv. Cyrila a Metoda 

a mestom Trnava. 

 

Bod 3 

 

Rektor univerzity informoval členov, že k návrhu Vyhodnotenia Ročného plánu úloh 

2020 prišli pripomienky a odovzdal slovo prorektorovi pre vedeckú, umeleckú a edičnú 

činnosť (ďalej len „prorektor pre vedu“) ako spracovateľovi predloženého materiálu. 

Prorektor pre vedu podotkol, že predošlý rok všetkých kvôli pandémii koronavírusu zaskočil 

a preto sa zdalo, že niektoré úlohy sa budú musieť redukovať či presúvať, no napriek tomu sa 

podarilo splniť 83 percent z Ročného plánu úloh 2020. Poďakoval členom, že napriek zložitej 

situácii, sa s úlohami dokázali vysporiadať. Úlohy, ktoré nebolo možné zrealizovať kvôli 

pandémii, sa presunuli do aktuálneho roka a naďalej zostáva zámerom splniť ich. Členov 

kolégia informoval, že k predloženému materiálu prišli pripomienky od dekanky PF, s ktorou 

si ich už spoločne vydiskutovali. 

Pretože k návrhu neodzneli už žiadne ďalšie pripomienky, dal rektor univerzity hlasovať a KR 

TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 1/14-26012021 

KR TU schvaľuje návrh Vyhodnotenia Ročného plánu úloh 2020 v predloženom znení. 

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie:  

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12  

proti: 0  

zdržal sa: 0  

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

Bod 4 

 

 Rektor univerzity informoval členov kolégia, že k návrhu Ročného plánu úloh 2021 

neboli zaslané žiadne pripomienky. K predloženému materiálu však otvoril diskusiu 

a odovzdal slovo prorektorovi pre vedu ako jeho spracovateľovi. Dekanka PdF sa na 

prorektora pre vedu obrátila s niekoľkými otázkami, ktoré súviseli s úlohami implementácie 

nového systému obehu dokumentov a pošty s napojením na e-Government, vytvorenia 

systému financovania Rady pre vnútorné hodnotenia a kvalitu TU, posilnenia kariérového 

poradenstva pre študentov a redizajnu univerzitného časopisu Universitas Tyrnaviensis. Na 

všetky otázky jej postupne odpovedali členovia kolégia, ktorí sú za danú úlohu zodpovední.  

Rektor univerzity sa členom poďakoval za diskusiu a dal o návrhu hlasovať. KR TU prijalo 

uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 2/14-26012021 

KR TU schvaľuje návrh Ročného plánu úloh 2021 v predloženom znení. 
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Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie:  

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12  

proti: 0  

zdržal sa: 0  

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

Bod 5 

 

 Pri prerokovaní návrhu harmonogramu prípravy Výročnej správy o činnosti TU za rok 

2020 odovzdal rektor univerzity opäť slovo prorektorovi pre vedu. Ten informoval členov, že 

ide o agendu, ktorá bude vypracovaná štandardným spôsobom, respektíve podľa metodiky 

ministerstva školstva. Momentálne prebieha na jednotlivých fakultách zber potrebných údajov 

a po schvaľovacích procesoch bude Výročná správa o činnosti TU predložená na ministerstvo 

školstva v máji t. r. Ako dodal, v tomto procese zbierania a spracovávania informácii má 

univerzita už skúsenosti, no vzhľadom k mimoriadnej situácii súvisiacej s pandémiou 

koronavírusu sú možné aj objektívne posuny termínov.   

Rektor univerzity dal hlasovať o návrhu  uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 3/14-26012021 

KR TU schvaľuje návrh harmonogramu prípravy Výročnej správy o činnosti TU za rok 

2020. 

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie:  

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12  

proti: 0  

zdržal sa: 0  

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

Bod 6 

 

 Nasledoval doplnený bod, ktorý bol navrhnutý kvestorkou univerzity a schválený 

členmi kolégia. Kvestorka univerzity vysvetlila, prečo prišlo k doplneniu tohto bodu, ktorý 

súvisí s verejným obstarávaním v hodnote 160-tisíc eur bez DPH a 192-tisíc eur s DPH na 

kúpu potrebných serverov pre oddelenie Centra informačných systémov (ďalej len „oddelenia 

CIS“). Kvestorka univerzity si dovolila požiadať členov kolégia o schválenie, nakoľko 

zostatok na fonde nepokrýva túto čiastku a riaditeľ oddelenia CIS apeloval na nutnosť 

zabezpečenia serverov v čo najkratšom čase. Zároveň informovala členov kolégia, že za 

oddelenie CIS prichádza k navýšeniu fondu približne o 100-tisíc eur.  

Slovo odovzdala prorektorovi pre rozvoj a informačné systémy, pod ktorého kompetencie 

oddelenie CIS spadá. Prorektor pre rozvoj priblížil členom kolégia, že ide o výmenu dvoch 
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serverov,  ktoré zabezpečujú systém MAIS a Moodle. Upozornil na fakt, že v súvislosti so 

zastaraním oboch serverov a nedostatkom miesta na zálohu, by mohlo prísť k vážnym 

komplikáciám, ktoré môžu spôsobiť až niekoľkomesačný výpadok týchto systémov. Preto 

požiadal členov, aby túto položku predschválili ako súčasť fondu rozvoja a univerzita sa tak 

vyhla možným problémom. Rektor univerzity dal o návrhu hlasovať a KR TU prijalo 

uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 4/14-26012021 

KR TU schvaľuje požiadavku Ing. Koricinu - riaditeľa oddelenia CIS na kúpu 

potrebných serverov pre Trnavskú univerzitu v Trnave v hodnote cca 192-tisíc eur s 

DPH. 

Z: doc. Majdan, Ing. Naništová 

 

Hlasovanie:  

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12  

proti: 0  

zdržal sa: 0  

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

Bod 7 

 

Rektor univerzity informoval členov o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 – Zabezpečiť 

personálne, technické a materiálne podmienky pre činnosť Rady pre vnútorné hodnotenie 

kvality vysokoškolského vzdelávania TU (ďalej len „RVHK“)  zriadenej štatútom TU. 

Pri personálnom zabezpečení RVHK sa poďakoval dekanom, ktorí zaslali nominácie 

a konštatoval, že sú kvalitne vypracované. V súvislosti s technickými a materiálnymi 

podmienkami RVHK, informoval členov, že ich chce nájsť v priestoroch rektorátu a avizoval, 

že nepôjde o osobitné priestory. Ďalej informoval, že finančné krytie nákladov na činnosť 

rady je zatiaľ v kompetencii kvestorky univerzity, ktorá v súvislosti s tým absolvovala 

rokovanie s tajomníčkami fakúlt. Kvestorka univerzity dodala, že skôr ako sa pristúpi 

k riešeniu technických a materiálnych podmienok pre činnosť RVHK, potrebuje vedieť 

zloženie skupín a akým vybavením univerzity jednotliví členovia  disponujú.  

 

UZNESENIE KR TU 5/14-26012021 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity o plnení úlohy RPÚ 2021 –  

Zabezpečiť personálne, technické a materiálne podmienky pre činnosť Rady pre 

vnútorné hodnotenie kvality vysokoškolského vzdelávania TU (RVHK)  zriadenej 

štatútom TU. 

Z: prof. Bílik 

 

Bod 8 

  

 Rektor univerzity informoval členov o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Prijať Štatút 

Rady pre vnútorné hodnotenie kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v 

Trnave (ďalej len „Štatút RVHK“). Ako dodal, podstatná časť pripomienok, ktoré boli zaslané 
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k prvej verzii Štatútu RVHK, boli zapracované do novej verzie a tá bude onedlho predložená 

členom kolégia na ďalšie pripomienkové konanie.  

 

UZNESENIE KR TU 6/14-26012021 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity o plnení úlohy RPÚ 2021 - 

Prijať Štatút Rady pre vnútorné hodnotenie kvality vysokoškolského vzdelávania 

Trnavskej univerzity v Trnave (Štatút RVHK). 

Z: prof. Bílik 

 

ROZLIČNÉ 

  

V rámci bodu Rozličné poukázal rektor univerzity na pripravovanú novelu 

vysokoškolského zákona. Kolégium rektora následne prerokovalo problematiku možného 

spájania univerzít ako jednu z tém, ktorá aktuálne rezonuje v akademickom sektore.  

Dekanka PdF otvorila otázku akreditácie študijných programov a spolugarantovanie 

osôb medzi dvomi vzdelávacími oblasťami. Na túto otázku poukázala z dôvodu, že 

Pedagogická fakulta TU má spoločné programy s inými fakultami a v súvislosti s tým sa 

naskytajú možné problémy so spoluúčasťou garantov. Dekani fakúlt, ktorých sa daná 

problematika týka, sa dohodli na spoločnom rokovaní, kde budú hľadať možné riešenia.   

Dekan FF poukázal na možnosti realizácie Dňa otvorených dverí pre uchádzačov 

o štúdium online formou a adresoval členom kolégia otázku, či si toto podujatie môže fakulta 

zorganizovať po svojej línii, alebo sa bude riešiť na univerzitnej úrovni. Medzi dekanmi 

fakúlt a prorektorom pre vonkajšie vzťahy vznikla diskusia o možných spôsoboch prezentácie 

ich fakúlt potenciálnym uchádzačom o štúdium. Rektor univerzity ukončil diskusiu s 

návrhom, aby si dekani fakúlt vykonzultovali možnosti zorganizovania online formy Dňa 

otvorených dverí najskôr na fakultnej úrovni a následne o riešeniach informovali prorektora 

pre vonkajšie vzťahy, ktorý im bude pri realizácii nápomocný.   

Dekan FF požiadal riaditeľku kancelárie rektora, aby sa na úradných listoch používali 

logá univerzity v takom formáte, ktorý svojou veľkosťou nebude zbytočne zahlcovať kapacitu 

emailových schránok. Okrem toho poukázal na problém pri vyhľadávaní výstupov 

publikačnej činnosti za rok 2020 v katalógu knižnice. Prorektor pre vedu ho informoval, že 

k danej problematike je naplánované stretnutie s riaditeľkou univerzitnej knižnice.  

Predsedníčka Akademického senátu TU informovala členov o blížiacom sa zasadnutí 

senátu, na ktorom sa budú voliť nominovaní kandidáti pre vnútorné hodnotenie a kvalitu. Ako 

dodala, akademický senát má kandidáta na každú oblasť, ktorú má zastrešiť. Zároveň 

priblížila členom kolégia program zasadnutia Akademického senátu TU.  

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

                                                   

 

                                                                                

                                                                                 Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 

                                                                                   rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

                                                                                       Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 


